

卫理公会以萨迦守望者 05-11/10/2023

十月第一个星期的祷告事项

1. 家庭 / 个人

- a. 祷告婚姻和谐、互相顺服、丈夫对妻子爱护和尊重，因为他们都是上帝恩典生命的传承者，“便叫你们的祷告没有阻碍” - 彼得前书 3:7。
- b. 为着有抑郁症患者的家庭祷告。陪伴抑郁症患者痊愈的这一条路是漫长又艰难的路，需要许多的耐心和爱心，承接他们的负面情绪等。愿神赐力量并让他们在陪伴的过程中经历上帝的恩典。

2. 教会

- a. 为教会学校祷告，让它们能够得着恢复并不受阻碍地来保持原有的特色、风气和传统，以便在祝福马来西亚和提高教育质量方面发挥积极有效的作用，也祷告有更多基督徒愿意以教育作为宣教工场。
- b. 为着年会各部要进行的会议祷告。为这已进行的事工向神感恩，也祈求有很好的检讨，好让事工不足的地方有很好的改进。也祈求上帝赐智慧给各部部员，商讨明年的事工策划。

3. 国家

- a. 为加紧努力解决贫困、粮食短缺和物价上涨的问题祷告。祈求马币走强，使人们不至于因白米等基本食品短缺和商品价格上涨而负担沉重。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/business/2022/10/14/518850>
- b. 马来西亚的空气污染指数节节上升，好几个地方指数破百，达到了不健康水平。祷告马来西亚人民可以杜绝公开焚烧，避免空气污染的恶化。
<https://www.sinchew.com.my/?p=5027975>

4. 世界

- a. 诈骗案件源源不绝，近期许多诈骗电影的上映，也让许多人心里有更多的警惕。感恩有这样的教育信息的电影，期盼人人能够不贪心，谨慎自己免受骗。
<https://www.sinchew.com.my/news/20230921/international/5001193>
- b. 生活重压下有许多人铤而走险，纽澳入店行窃案爆增。祷告纽澳政府有良好措施帮助那些在生活重压下的人民，也怜悯这一些行窃的人民，可以以合法方式找到生存之道。
<https://www.sinchew.com.my/news/20230927/international/5014660>

Methodist Issachar Watchmen 05-11/10/2023

Prayer items 1st week of October

1. Family/Individual

- a. Pray for marital harmony, mutual submission, and love and respect between husbands and wives; because they are both inheritors of God's grace in life, and so "that nothing will hinder your prayers" - 1 Peter 3:7.
- b. Pray for families that are taking care of patients with depression. Accompanying patients with depression as they take the long and difficult road to recovery requires a lot of patience and love. It also requires us to be able to accept their negative emotions. May God give them strength and allow them to experience God's grace in their companionship.

2. Church

- a. Pray for the restoration of missionary schools and for them to be unencumbered in their efforts to maintain their original character, style and traditions. This is so that they can play an active and effective role in blessing Malaysia and improving the quality of education. And pray that more Christians would be willing to use education as a missionary field.
- b. Pray for meetings to be held by the various ministries in preparation for the Annual Conference. Thank God for the various ministries that has been carried out throughout the year and pray for wisdom to review each ministry so that the deficiencies can be identified and improved. Let us also pray that God will give wisdom to each ministry member as they discuss and plan for next year's ministry.

3. Country

- a. Pray for greater effort to address the problem of poverty, food insecurity, and rising prices. Pray that the Ringgit will strengthen so that people are not burdened by the rising prices and shortages of basic foods such as rice and other commodities.
<https://theedgemalaysia.com/node/684504>
- b. The air pollution index in Malaysia has been rising continuously and reaching unhealthy levels; with the index exceeding 100 in several places. Pray that Malaysians can put an end to open burning to avoid worsening of air pollution.
<https://www.nst.com.my/news/nation/2023/10/962033/haze-air-quality-cheras-kl-and-nilai-hits-record-high-163>

4. The world

- a. There is an endless stream of fraud cases, and the recent release of many documentaries on frauds has made many people more wary. Let us be grateful for the documentaries that spread educational information and pray that everyone will not be greedy and take the necessary precautions not to be deceived.
<https://www.thestar.com.my/news/nation/2023/10/04/south-east-asian-scam-industry-rakes-in-billions>
- b. As we endure life's pressures, many people are tempted to take desperate measures to survive. We can see a marked increase in shoplifting cases in New Zealand and Australia. Pray that the New Zealand and Australian governments will implement good measures to help those people who are under heavy financial pressures in life, and also have mercy on these people who steal; pray that they can find a better and legal way to survive. <https://www.afr.com/companies/retail/shoplifters-revenge-the-new-worry-for-retailers-20230824-p5dz6o>

Pengawal Isakhar Methodist 05-11/10/2023

Doa minggu pertama Oktober

1. Keluarga/Individu

- a. Berdoalah untuk keharmonian rumah tangga, ketundukan satu sama lain, dan kasih dan hormat antara suami dan isteri, kerana mereka berdua adalah pewaris kasih karunia Tuhan dalam hidup, "supaya jangan ada halangan bagi doamu" - 1 Petrus 3:7.
- b. Berdoa untuk keluarga yang mempunyai pesakit kemurungan. Menemani pesakit yang mengalami kemurungan untuk pulih adalah suatu jalan yang panjang dan sukar yang memerlukan banyak kesabaran dan kasih sayang, serta perlu mengendalikan emosi negatif mereka. Semoga Allah memberi mereka kekuatan dan membolehkan mereka mengalami rahmat Allah dalam persahabatan mereka.

2. Gereja

- a. Berdoa agar sekolah dibawah pimpinan Gereja dipulihkan dan tidak dibebani untuk mengekalkan watak, gaya dan tradisi asal mereka supaya mereka boleh memainkan peranan yang aktif dan berkesan dalam memberkati Malaysia dan meningkatkan kualiti Pendidikan, dan juga berdoa agar lebih ramai orang Kristian bersedia menggunakan pendidikan sebagai medan penginjilan.
- b. Berdoa agar mesyuarat diadakan oleh pelbagai pelayanan pada mesyuarat tahunan. Bersyukur kepada Tuhan atas pelayanan yang telah dijalankan, dan berdoa agar ia dikaji semula agar kekurangan yang ada pada pelayanan dapat diperbaiki. Kami juga berdoa agar Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada setiap anggota pelayanan untuk membincangkan perancangan pelayanan tahun hadapan.

3. Negara

- a. Berdoa untuk usaha yang lebih giat bagi menangani kemiskinan, kekurangan makanan, dan kenaikan harga. Berdoalah agar mata wang semakin kukuh agar rakyat tidak dibebani dengan kekurangan makanan asas seperti beras dan kenaikan harga bahan mentah.
<https://malaysiagazette.com/2023/09/29/pm-akui-berlaku-kenaikan-harga-barang/>
- b. Indeks pencemaran udara di Malaysia meningkat secara berterusan, dengan indeks di beberapa tempat melebihi 100, mencapai tahap tidak sihat. Berdoa agar rakyat Malaysia dapat menghentikan pembakaran awam dan mengelakkan pencemaran udara yang lebih teruk.
<https://www.sinarharian.com.my/article/281930/berita/nasional/10-kawasan-rekod-bacaan-kualiti-udara-tidak-sihat>

4. Dunia

- a. Terdapat aliran kes penipuan yang tidak berkesudahan, dan pelancaran banyak video pendek tentang penipuan baru-baru ini telah membuatkan ramai orang lebih berhati-hati. Saya bersyukur untuk video dengan maklumat pendidikan sedemikian, dan berharap semua orang tidak akan tamak dan berhati-hati supaya tidak tertipu.
<https://www.bharian.com.my/dunia/asean/2023/09/1153907/109-suspek-penipuan-dalam-talian-di-serah-kepada-china>
- b. Di bawah tekanan hidup, ramai orang mengambil langkah terdesak, dan kes mencuri di New Zealand dan Australia telah meningkat dengan mendadak. Berdoalah agar kerajaan New Zealand dan Australia akan mengambil langkah yang terbaik bagi membantu mereka yang berada di bawah tekanan berat dalam hidup, dan juga mengasihani mereka yang mencuri ini, supaya mereka dapat mencari jalan untuk terus hidup dengan cara yang betul.
<https://www.afr.com/companies/retail/shoplifters-revenge-the-new-worry-for-retailers-20230824-p5dz6o>